
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Onsdag, d. 18. september 2024, kl. 10.30 til 12.30, Gammel 
Kirkevej 15, Kollund 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 

 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 

Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Stine Palmelund, Simon Larsen, Hetty Møller (Teams), Tine Vestergaard Todsen, Martin 
Rodam, Bjarne Andersen, Lise Ploug, Susie Pedersen, Jannie Hansen, René Winzor, Torben Baun Madsen 
og Mette Andreasen. 
 

Afbud: 
- 
 

Ordstyrer: 
Kim Jensen 
 

Referent: 
Mette Andreasen 
 
 

Punkt  Beskrivelse 
1. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

2. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Svendborg v/Martin: Der er indført aktivitetsbaseret 
arbejdsplads pr. 1. september (flexible seatings).  
Der er startet 40 nye medarbejdere den 1. september – 
der er nu i alt 250 medarbejdere på lokationen. 
Indlånte medarbejdere (Næstved og Frederikshavn samt 
den virtuelle enhed) skal hjælpe ca. en måned med 
tinglysning og tidlig indberetning til forskud. 
 
Svendborg v/Bjarne: Der er stadig store udfordringer 
med kulde og træk i bygningen.  
Der er startet 8 vikarer. 
 
Ringe v/Mette: Der er sket ansættelser til den nye SMS-
enhed, der starter op den 1. oktober 2024. 
 
Odense v/Stine: Der er pensionistfrokost den 2. oktober. 
Tolden er flyttet til Middelfart.  
Motorekspedition skal lukke til sommer.   
 
Middelfart v/Lise: Der er pensionistsammenkomst den 2. 
oktober. 



Padborg v/Simon: I Billund går de fra 12-timers vagter til 
8-timers vagter.  
Tolderne får nye uniformer. 
 
Spillemyndigheden v/Susie: Datoerne for 
tillægsforhandlinger er blevet rykket. 
Bygningen er blevet solgt. Den 1. august 2025 skal 
medarbejderne flytte til den nye adresse.  
 
Tønder v/Torben: Det virker til, at man når i mål med 
forældelsesprojekt. 
 
Haderslev v/René: Der er pt. ombygning.  
 
Fredericia v/Tine: Der er lavet pladser til virtuelle 
medarbejdere fra VURDST, som skal møde ind 2 gange 
om ugen.  
 
Esbjerg v/Hetty: Der skal planlægges medlemsmøder i 
valgenhederne. 
 
Ribe v/Kim: Der har været arkitekter i forbindelse med 
indførsel af flexible seatings.  
 

3. Dagsorden til HB-mødet 
d. 23/9-2024 i Codanhus 

Pkt. 3 – Ministerskifte 

 Ingen bemærkninger 
 
Pkt. 4 – FG-ordning 

 120 kr. pr. måned fra 2025 
 
Pkt. 5 – Personalelinjeskifte 

 Længere drøftelse af punktet 

 
Pkt. 6 – 0-dage mv. 

 Der er stor forskel i styrelserne og 
funktionslederne. Men fra 2025 er det generelt de 
11 dage, der gør sig gældende.  

 
 
Herefter deltog Hans Holmer og Allan Christensen i 
mødet, og der blev drøftet aktuelle emner. 

 
 


